# 明州國語基督教會主日崇拜 MMCC Sunday Worship

#### 神是我們隨時的幫助 God Is Our Help at All Times

劉 星 牧师 Rev. Xing Liu

2022年5月15日 May 15, 2022





## 宣召 Call to Worship

#### 詩篇

Psalms 146:1-10

金句 羅馬書 Romans 8:28

證道 神是我們隨時的幫助

羅馬書 Romans 8:26-30





### 詩篇 Psalms 146

#### 诗篇 146

你們要讚美耶和華! 我的心哪, 你要讚美耶和華!

- 2我一生要讚美耶和華, 我還活的時候要歌頌我的神。
- 3你們不要倚靠君王,不要倚靠世人,他一點不能幫助。
- 4他的氣一斷,就歸回塵土,他所打算的當日就消滅了。
- 5以雅各的神為幫助,仰望耶和華他神的,這人便為有福!
- 6耶和華造天、地、海和其中的萬物,他守誠實直到永遠。
- 7他為受屈的申冤,賜食物於飢餓的。耶和華釋放被囚的,
- 8耶和華開了瞎子的眼睛, 耶和華扶起被壓下的人, 耶和華喜愛義人。
- 9耶和華保護寄居的,扶持孤兒和寡婦,卻使惡人的道路彎曲。
- 10 耶和華要做王直到永遠, <u>錫安</u>哪, 你的神要做王直到 萬代。你們要讚美耶和華!

146 Praise the LORD! Praise the LORD, O my soul!

<sup>2</sup>I will praise the LORD as long as I live; I will sing praises to my God while I have my being.

<sup>3</sup> Put not your trust in princes, in a son of man, in whom there is no salvation.

<sup>4</sup> When his breath departs, he returns to the earth; on that very day his plans perish.

<sup>5</sup> Blessed is he whose help is the God of Jacob, whose hope is in the LORD his God,

<sup>6</sup> who made heaven and earth, the sea, and all that is in them, who keeps faith forever;

who executes justice for the oppressed, who gives food to the hungry.

The LORD sets the prisoners free;

8 the LORD opens the eyes of the blind.

The LORD lifts up those who are bowed down; the LORD loves the righteous.

<sup>9</sup> The LORD watches over the sojourners; he upholds the widow and the fatherless, but the way of the wicked he brings to ruin.

10 The LORD will reign forever,your God, O Zion, to all generations.Praise the LORD!



## 詩歌贊美 Hymn Praise

敬拜主 Majesty 主我來就称 I Am Coming, Lord





## 證道 Sermon

神是我們隨時的幫助

God Is Our Help at All Times

羅馬書 Romans 8:26-30





一、聖靈替我們禱告。 The Spirit intercedes for us. V.26-27

二、神使萬事對我們有益。 God works all things for our good.V.28-30



#### 欢迎與報告 Welcome & Announcement

1. 新年度的执事会分工如下

尤玉慶(主席):崇拜,基督教育,財務

楊昆原:文字,會員馮 苓:關懷,文書劉 浩:差傳,青少年事工

- 2. 长執會經研究討論後決定 6 月第一個主日 (6/5) 開始恢復在 CPC 的實 體敬拜。
- 3. 教會6/19主日敬拜後在T4C將有洗禮。洗禮定於 4:30 開始, 地點:雙城 華人基督教會, Twin City Chinese Christian Church, 1752 Terrace Dr, Roseville, MN 55113 (651) 644-9321
- 4. 5/17週二晚7: 30常青團契有網上讀經聚會。
- 5. 2022年夏季退修會,將於8/19-8/21在Mount Carmel Retreat Center 舉辦,講員为陳彪牧師,細節將在接下的幾週內公佈。
- 6. 上周主日敬拜约有42人参加。



5/22/2022